
Dámy, pánové, kolegové myslivci

Za mysliveckou a hodnotitelskou komisi dnes pouze v krátkosti, protože 
nadmíru úspěšné chovatelské přehlídce, která se konala 7.-8. května 2022 
v Pišti jsem se věnoval již na minulém mysliveckém sněmu.

Letošní sněm se koná trochu dříve a letošní chovatelská přehlídka ještě 
neproběhla.

Letošní chovatelská přehlídka se bude konat 15. -16. dubna v Budišově nad 
Budišovkou a její přípravy jsou v plném proudu. Trofeje se hodnotí, bodují, 
sestavuje se katalog.

Na první pohled je letos předloženo v porovnání s minulými léty více trofejí 
vysoké a dančí zvěře. Proto byly s vydatnou pomocí adeptů vyrobeny nové 
stojany na tyto trofeje. Hoblovaný materiál na jejich výrobu poskytla bezplatně 
pila Carman Wood Hradec nad Moravicí.

I letos jsme konání chovatelské přehlídky spojili s konáním jarního svodu 
loveckých psů a součástí chovatelské přehlídky bude i vyhodnocení a výstava 
výtvarné soutěže dětí a mládeže „Mé setkání s přírodou a se zvěří".

Na tyto akce jste do Budišova všichni srdečně zváni.

Od letošního roku mají všechny spolky zřízené datové schránky a pověřené 
obce rozesílají všechny informace - a tedy i pokyny k chovatelské přehlídce do 
těchto datových schránek. Bohužel ne všechny spolky datové schránky 
kontrolují a informace o odevzdávání trofejí k hodnocení nezaznamenaly. Tyto 
spolky jsme se snažili kontaktovat a trofeje nám přicházely i v průběhu 
hodnocení. O to náročnější byla letos práce hodnotitelů.

Jako každý rok se i letos našlo několik spolků, které trofeje k hodnocení 
nepředložily a je to škoda, protože chovatelská přehlídka je místo, kde se spolky 
- potažmo lovci mohou pochlubit, co v honitbě mají a jak jim je svátý Hubert 
nakloněn.



V letošním roce se bohužel ze zdravotních důvodů nemohl hodnocení zúčastnit 
dlouholetý člen hodnotitelské komise Ing. Gerhard Daněk.

Za vykonanou práci, ale i za práci, která nás ještě čeká s organizací vlastní 
chovatelské přehlídky bych chtěl poděkovat členům komise
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a dále potom Ing. Janu Jenišovi, který k nám
každoročně jezdí bodovat trofeje vysoké zvěře.

Protože členů hodnotitelské komise neustále ubývá, stávající dlouholetí členové 
-včetně mé osoby bohužel nemládnou, ale práce každoročně přibývá. Chtěl 
bych na tomto místě vyzvat členy ČMMJ Opava, pokud mají zájem o hodnocení 
a bodování trofejí, ať se k nám připojí - rádi každého v myslivecké - 
hodnotitelské komisi uvítáme.
Dle dohody s pověřenými obcemi se místo chovatelské přehlídky střídá - příští 
rok je tedy na řadě Opavsko. Předběžně jsme domluveni na konání chovatelské 
přehlídky v Hlavnici.

Děkuji za pozornost
Myslivosti zdar!
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